
Protokół Nr LXXI/24 

z sesji Rady Gminy Kostomłoty 

odbytej w dniu 27 lutego 2024r. 

o godz. 13.30 w Sali Sesyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Kostomłotach 

  

Przewodniczący  Agnieszka Śladowska  otworzyła obrady i przywitał zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 
1 Leon Barylak TAK  27.02.2024 13:35 Obecny 

2 Barbara Konicka TAK  27.02.2024 13:35 Obecny 

3 Marzena Kruźlak TAK  27.02.2024 13:35 Obecny 

4 Edward Kulig TAK  27.02.2024 13:35 Obecny 

5 Paweł Marchewka TAK  27.02.2024 13:35 Obecny 

6 Józef Osowski TAK  27.02.2024 13:35 Obecny 

7 Sebastian Pawlak TAK  27.02.2024 13:35 Obecny 

8 Ryszard Pisarek TAK  27.02.2024 13:35 Obecny 

9 Marek Pomykała TAK  27.02.2024 13:35 Obecny 

10 Aneta Sawicka TAK  27.02.2024 13:35 Obecny 

11 Waldemar Sudoł TAK  27.02.2024 13:35 Obecny 

12 Jan Szwedo TAK  27.02.2024 13:35 Obecny 

13 Agnieszka Śladowska TAK  27.02.2024 13:35 Obecny 

14 Mariusz Żałobniak TAK  27.02.2024 13:35 Obecny 

15 Marek Żądło TAK  27.02.2024 13:35 Obecny 

 

Planowany porządek posiedzenia 
Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 

3. Przyjęcie protokołu Nr LV- LXX  z sesji Rady Gminy Kostomłoty. 

4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gmina Kostomłoty na rok 

2024. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2025 roku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy 

Kostomłoty na rok 2024. 

10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Współpracy Gminy Kostomłoty z 

organizacjami pozarządowymi w roku 2023 

11. Wnioski i oświadczenia.        

12. Sprawy różne. 

13. Zakończenie obrad LXXI sesji Rady Gminy. 

 

 

Przebieg spotkania 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła LXXI sesje Rady Gminy 

Kostomłoty, powitała radnych oraz zaproszonych gości. Oświadczyła, że zgodnie z listą 



obecności w sesji uczestniczy 15 radnych, zatem Rada ma moc podejmowania 

prawomocnych uchwał. W sesji ponadto uczestniczyli Wójt Gminy Janina Gawlik, Zastępca 

Wójta Alicja Meusz, Sekretarz Gminy Anna Orzechowska, Skarbnik Gminy Rafał Hossa, 

radca prawny Katarzyna Janiak, sołtysi oraz kierownicy jednostek organizacyjnych. 

 

Ad.2. Przyjęcie programu sesji. 
Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska przedstawiła proponowany porządek 

obrad. 

Wójt Gminy Janina Gawlik wniosła o rozszerzenie porządku obrad w punkcie 9.1 o podjęcie 

uchwały w sprawie "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kostomłoty na 2024 rok". 

Radni w głosowaniu za podniesieniem ręki jednogłośnie wprowadzili proponowaną uchwałę 

do porządku obrad. Następnie w głosowaniu przez podniesienie ręki jednogłośnie przyjęli 

program ze zmianami. 

 

Program sesji po zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 

3. Przyjęcie protokołu Nr LV- LXX  z sesji Rady Gminy Kostomłoty. 

4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gmina Kostomłoty na rok 

2024. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2025 roku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy 

Kostomłoty na rok 2024. 

9.1. Podjęcie uchwały w sprawie "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kostomłoty na 2024 rok". 

10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Współpracy Gminy Kostomłoty z 

organizacjami pozarządowymi w roku 2023 

11. Wnioski i oświadczenia.        

12. Sprawy różne. 

13. Zakończenie obrad LXXI sesji Rady Gminy. 
 

Ad.3. Przyjęcie protokołu Nr LV- LXX  z sesji Rady Gminy Kostomłoty.  
Uwagi do protokołów nie wpłynęły. Protokoły w głosowaniu przez podniesienie ręki zostały 

przez Radnych jednogłośnie przyjęte. 

 

Ad.4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy Kostomłoty Janina Gawlik – otrzymaliście Państwo informacje na piśmie jeżeli 

chodzi o uchwały i zobowiązania. Miedzy sesjami podpisaliśmy umowę na PFU, jeżeli chodzi 

o oświetlenie. Ogłaszamy w najbliższym czasie przetarg na wymianę wszystkich lamp w 

gminie z programu „Rozświetlona Gmina”. Sołtysi dostali do weryfikacji punkty świetlne. 

Uzgodnimy czy stan jest zgodny ze stanem faktycznym. Pracujemy nad dwoma programami, 

budową kanalizacji w Szymanowicach i Samsonowicach. Przygotowujemy PFU, które będzie 

początkiem do projektu. Musimy zgrać te dwie inwestycje, ponieważ w Szymanowicach 

robimy drogę, żeby to nie kolidowało. Najpierw trzeba położyć kanalizacje, a później nową 

drogę. Pod drogę Szymanowice – Świdnica Polska wywłaszczamy po metrze, po pół metra 

terenu, żeby ta droga była wymiarowa.  



Od jutra na terenie gminy miał odbyć się protest rolników. Chcieli ciągnikami zablokować 

autostradę i po niej chodzić. Nie wyraziłam zgody chodzenie po autostradzie, wyraziłam 

zgodę tylko na blokowanie.  

Dzisiaj odbyło się zażądanie kryzysowe w powiecie, nie uczestniczyłam, ale rozmawiałam z 

Panem Wojewodą Protasiewiczem. W piątek i sobotę ma przejeżdżać cały konwój na 

Ukrainę. Bedzie można tylko blokować wjazd i wyjazd na autostradę. Zawsze 

solidaryzowałam się z rolnikami, znam ich sytuację i będę ich popierać. Uzgodniliśmy, że 

wyjazd na autostradę w takiej sytuacji jest bardzo niebezpieczny. Policja będzie blokować 

wjazd ciągników na autostradę. Uzyskałam aprobatę, jeżeli sytuacja wymknęłaby się spod 

kontroli, rozwiąże protest. Biorę, jako Wójt odpowiedzialność za to. Na teren naszej gminy 

przyjeżdżali protestujący z innych gmin i byłam z nimi. Każdy wypowiadał się pozytywnie, 

sytuacja w rolnictwie jest trudna, wszyscy o tym wiedzą. Dowiedzieliśmy się, że warunkiem 

zablokowania, była blokada na wysokości Kątów Wrocławskich i Jarosławia. Pan Wójt  

Płaziuk nie zgodził się, żeby samochody były  kierowane na gminę Udanin, poszłyby na 

gminę Kostomłoty, nie wyraziłam też tej zgody. 

Radny Mariusz Żałobniak – czyli na wjeździe Kostomłoty nie będzie można ani wjechać, ani 

wyjechać na autostradę? A ruch po autostradzie będzie się odbywał w sposób ciągły. 

Wójt Gminy Kostomłoty Janina Gawlik –tak. 

Radny Marek Pomykała – czyli jesteśmy robieni w konia, wykiwała nas Policja i rządzący, bo 

to nic nie da. Zablokowanie wjazdu/wyjazdu na węźle w Kostomłotach, ruch pójdzie już z 

Wrocławia, a my będziemy stać jak osły. 

Wójt Gminy Kostomłoty Janina Gawlik – dzisiaj pilnie poprosiłam, Pana Przewodniczącego 

Solidarności rolników o rozmowę. Powiedział, że już rozmawiał z rolnikami. Po zapoznaniu 

się dzisiaj z informacjami, jeżeli chodzi o zarządzanie kryzysowe w powiecie, a także z 

Wojewodą wspólnie podjęliśmy decyzję, że na dzień dzisiejszy nie ma możliwości wjechania 

na autostradę.  Ja nie będę odpowiadać za bezpieczeństwo ludzi. 

Radny Jan Szwedo – czy ktoś jest w stanie zarejestrować przejazd tego konwoju? To jest 

protest rolników w kierunku obrony interesów wszystkich Polaków. Wiceminister Rolnictwa 

powiedział w niedzielę coś takiego, co wszyscy powinni sobie uświadomić, że do Polski 

zjeżdża żywność niebadana. Natomiast do portów, żeby wyjechała musi być zbadana.  Nasyca 

się rynek niewiadomego pochodzenia i jakości towarem, a na statek nie wjedzie nic złego. Ja 

się na to nie zgadzam. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – nikt nie kwestionuje tego, co się dzieje w rolnictwie. My 

mówimy o proteście, za który odpowiada organizator i wójt. Ja nie podejmuję decyzji sama, 

lecz z organizatorem.  Jeżeli dojdzie do agresywnego zachowania, ja w tym momencie 

rozwiąże protest.  

Radny Marek Sudoł – Wojewoda jest przedłużeniem rządu. Niech Policja zablokuje w 

Kątach, w Legnicy. Rolnicy będą bezpieczni. 

Radny Jan Szwedo – to jest gra na zmęczenie rolników. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – obserwujmy decyzje rządu, jest protest w Warszawie. Może 

strajki nie będą potrzebne, trzeba mieć nadzieję. Przekazałam Wojewodzie, że jak najszybciej 

ten problem powinien być rozwiązany, to wtedy nie będziemy rozpatrywać spraw 

strajkowych.  

Radny Jan  Szwedo – nie mam w tym miejscu pretensji do Pani, Pani Wójt, absolutnie. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – rolnicy stwierdzili, że jeżeli na 4 dni zablokowalibyśmy 

autostradę, bo możemy to mieszkańcy nas wyrzucą z gminy, bo to jest za duży transport, nie 

blokując na Kątach i Jarosławiu. Dałam czas do jutra, żeby się zastanowili, takie warunki 

zostały postawione. Nasi rolnicy w bardzo kulturalny sposób protestują. 

Radny Mariusz Żałobniak  – dlaczego ten warunek do jutrzejszego dnia, o co chodzi, proszę 

wyjaśnić. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – rozmowy z rolnikami, czy blokować, czy nie. Zgłoszenie jest 

od środy do soboty. Jeżeli policja w powiecie wskazała, że nie wpuści rolników na autostradę, 



tylko na wjazdy/wyjazdy to będzie konsultować czy w ogóle protestować w tym dniu ze 

względu na kontyngenty. Czy nie będzie to przesunięte na inny dzień.  

 

Ad.5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

Sprawozdanie nie było odczytywane, ponieważ radni otrzymali je w formie elektronicznej.  

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gmina Kostomłoty na 

rok 2024. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusje. 

Radny Józef Osowski – zostały nam przedstawione na komisji przez Pana skarbnika 

szczegóły tej zmiany. Zmiana polega miedzy innymi na wydawanie pieniędzy na naprawę 

dróg w miejscowości Karczyce, Jakubkowice i Kostomłoty. Kolejny raz mamy pokazane, 

gdzie Pani Wójt ma Radę. Nie było konsultacji. Po raz kolejny będzie, że Rada dała 

pieniądze, a to zdecydowała Pani Wójt. Inne drogi też można by rozpatrzyć, tym bardziej, że 

to są pieniądze z całej Gminy. Dlatego jestem przeciwny.  

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska zamknęła dyskusję i poddała uchwałę 

pod głosowanie. Uchwała została podjęta w sposób następujący. 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gmina 

Kostomłoty na rok 2024. 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.02.2024 13:54 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 1 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 1 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 27.02.2024 13:54 

2 Ryszard Pisarek Za 27.02.2024 13:54 

3 Leon Barylak Za 27.02.2024 13:54 

4 Edward Kulig Za 27.02.2024 13:54 

5 Józef Osowski Przeciw 27.02.2024 13:54 

6 Barbara Konicka Za 27.02.2024 13:54 

7 Paweł Marchewka Za 27.02.2024 13:54 

8 Marek Pomykała Wstrzymał się 27.02.2024 13:54 

9 Aneta Sawicka Za 27.02.2024 13:54 

10 Jan Szwedo Za 27.02.2024 13:54 

11 Agnieszka Śladowska Za 27.02.2024 13:54 

12 Marek Żądło Za 27.02.2024 13:54 

13 Waldemar Sudoł Za 27.02.2024 13:54 

14 Marzena Kruźlak Za 27.02.2024 13:54 

15 Sebastian Pawlak Za 27.02.2024 13:54 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2025 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusje. 



Radny Edward Kulig – chciałem powiedzieć, że będę przeciwko tej uchwale, ponieważ w 

roku 2025 będą wybrane nowe władze w sołectwie, uważam, że powinni mieć cały fundusz 

sołecki do dyspozycji. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – fundusz sołecki, jeżeli byśmy tworzyli to jest to około pół 

miliona złotych. Do tej pory przyjęliśmy zasadę, żeby dać połowę pieniędzy na miejscowości, 

połowę przeznaczyć na remonty bądź na wkłady własne do programów. Mamy do 

programów wniesione cztery świetlice, Budziszów, Godków, Osiek i Piotrowice. Te 

pieniądze będą traktowane jako wkład własny. Ta inwestycja prawdopodobnie przedłuży się 

na 2 lata. W 2025 powinniśmy też z tych pieniędzy korzystać.  Nie jestem za tym, żeby 

zdobywać pieniądze przez podniesienie podatków. Jeżeli były miejscowości, że korzystały z 

remontów, to uczciwe by było, żeby inne miejscowości też z tego korzystały. Proszę Radnych 

abyśmy kontynuowali remonty świetli, skończyć, a potem decydować o funduszu sołeckim. 

Czym się różni fundusz sołecki od tych pieniędzy dla wsi. Fundusz sołecki wykorzystywany 

jest zgodnie z ustawa, a pieniądze dla miejscowości idą z budżetu gminy. Wójt gminy może 

tą kwotę podwyższyć. W funduszu sołeckim, musimy fundusz naliczyć, ale nie musimy go 

wykonać. Walka, zmiana zasad przed zakończeniem remontu świetlic, wydaje mi się 

nieporozumieniem. Żeby być uczciwym, trzeba wszystkich sołtysów traktować jednakowo. Z 

całej puli zabieramy na remonty. Proszę podjąć uchwałę o nietworzeniu funduszu sołeckiego. 

Rada ma pełne prawo przy zmianie Wójta ustalić sołtysom nowe kwoty.  

Radny Mariusz Żałobniak – trzeba pamiętać o wszystkich aspektach funduszu sołeckiego. 

Kiedy nie tworzyliśmy funduszu sołeckiego była to kwota 400 tys. zł. do podziału na każde 

sołectwo.  W zeszłym roku, kiedy Rada nie podjęła uchwały zwiększającej, z tej połowy 

obcięto do ¼. Jeżeli 240 tys. będzie planowane w formie takiego funduszu wsi, przy zwrocie 

ustawowym, rząd wielkości 70 tys. zł, wydatkowalibyśmy z budżetu około 160 tys. zł. Nie 

uwierzę, że gminy Kostomłoty w przyszłym roku nie będzie stać na 160 tys. wydać, na 

wszystkie sołectwa. Fundusze sołeckie są przeznaczane zgodnie z ustawa na zadania zgodne z 

polityką strategii danej gminy. Nic nie stoi na przeszkodzie, żeby zebranie wiejskie 

przeznaczyło cały wkład na inwestycję. To będzie wskazanie, że dane społeczności chcą 

dokończyć te inwestycje, ale nie pozbawiamy innych sołectw tego, żeby móc tam 

remontować. Element możliwości decydowania społeczeństw przez zebrania wiejskie to jest 

formuła współodpowiedzialności. Jak mamy zachęcać społeczeństwo, żeby się angażowało, 

skoro pozbawiamy ich możliwości decydowania. Żeby zintegrować ludzi, zostawmy fundusz 

sołecki. 

Radny Marek Sudoł – jestem za tym, żeby dokończyć to co zaczęliśmy. Dana wioska dostaje 

wkład własny, a w tej chwili dokłada się na pozostałe wioski. Spoko na tych zasadach 

wyremontowaliśmy 8 świetlic, to tak to zostawmy. Dokończmy, to co żeśmy zaczęli.  

Wójt Gminy Janina Gawlik – Panie Radny (Żałobniak), trochę Pan zakręcić. Rozumiem, że 

teraz można być dobrym dla mieszkańców. 4 lata realizowaliśmy program. Fundusz sołecki to 

jest rocznie 400 tyś. to by szło na miejscowości. Do tej pory 240 tys. szło na miejscowości, 

traktowaliśmy to jako wkład własny. Jeżeli zainwestujemy w fundusz sołecki w 2024, nie 

wiemy ile nam oddadzą w 2025, przypuśćmy, że oddadzą nam 70 tys., czyli gmina musi 

wydać 410 tys. zł. Do tej pory dawaliśmy 240 tys. zł, i pozostałe 240 tys. zł na wpłaty własne 

do programów na remonty świetlic. Pan mówi, że zyskamy 70 tys. zł. Uważam, że jak mam 

wkład własny 240 tys. zł to mogę się ubiegać o projekty warte 1mln zł.   

Wójt Gminy Janina Gawlik szczegółowo wyjaśniła różnice w wykorzystywaniu funduszu 

sołeckiego, a funduszu przeznaczonego dla sołectw, który funkcjonował do tej pory. 

Radny Sebastian Pawlak – jestem najkrócej radnym, z tego wychodzi, że przez 5 lat w 

Kostomłotach, my jako wieś przekazywała pieniądze na inne świetlice. I teraz przez kolejne 2 

lata też będziemy przekazywać? I tak z tego nic nie mamy. Dla mnie argument, że idziemy 

starymi zasadami nie jest argumentem przekonywującym. Zawsze do tego można wrócić. 

Uważam, że powinniśmy wrócić, na daną chwilę do funduszu sołeckiego.  



Wójt Gminy Janina Gawlik – pozbawiane są Kostomłoty części funduszu sołeckiego, bo był 

czas, kiedy wyremontowano extra świetlicę w Kostomłotach.  Teraz to nie jest argument, że 

ja chcę wszystkie pieniądze. Czy to jest zasadne, możemy o tym dyskutować. Oprócz ZGK , 

remontowana była sala wiejska, oprócz Sali w Mieczkowie remontowana była sala wiejska.  

Radny Sebastian Pawlak – może sołtysi też się wypowiedzą. 

Sołtys Jakubkowic Dorota Kleinschmidt – u mnie wyremontowana została świetlica. Zbierane 

były środki, 15 tys. 600 zł. czy da się wyremontować elewację? Nie jesteśmy w stanie za to 

wyremontować nic. A są jeszcze potrzeby następne.  

Radny Józef Osowski – chciałem powiedzieć, że będę głosować przeciwko. Pani Wójt mówi 

zawsze, żeby było jasne, żeby była uczciwość, tylko że to jest uczciwość wójta, a nie radnych 

i mieszkańców. Nie ma świetlicy w Lisowicach i dalej mamy fundusz oddawać. Pani mówi, 

że nie ma pieniędzy, pieniądze się znajdą, jak Pani Wójt będzie chciała do danej wioski dać, 

to da. Pani Wójt zabierając jeszcze ¼ z pieniędzy przeznaczyła je na dopłatę do śmieci, to 

gdzie te inwestycje. 

Radny Ryszard Pisarek – ja mam sprawę do sołtysów, słuchacie radnych, których już za 

miesiąc nie będzie. Uważam, że jako radny odchodzący musi poczuwać się solidarnościowo 

do tych sołectw, które oddawały pieniądze na remont innych świetlic. Czy połączeni budżetu 

sołeckiego, to są jakieś efekty. Pierwszy raz widzę aktywność miesiąc przed wyborami. 

Jestem zaskoczony, wiedzą Radnego, że Piersno sobie samo wyremontuje. W solidarności 

siła. 

Radny Mariusz Żałobniak – ja się nie dziwię, że Pan się dziwi. Pamięta Pan w zeszłym roku, 

kiedy Rada podejmowała uchwałę odnośnie opłaty śmieciowej i Pan mówił, że jest Pan 

zdruzgotany, że mieszkańcy dopytują się, kiedy podwyżki, gdzie odpowiedzialność radnych? 

Ja odpowiedziałem, proszę zebrać mieszkańców Piersna, czy rzeczywiście chcą tej podwyżki. 

Nie dostałem do dzisiaj odpowiedzi. Miesiąc później Pan powtórzył tą narracje. Ja wtedy 

powiedziałem, to ci mieszkańcy, którzy tak się poczuwają, że chcą płacić więcej, że zła rada 

nie podniosła. Ci mieszkańcy mogą wpłacać w formie darowizny tą różnicę. Panie Radny to 

jest nieuczciwe. Uważam, że te 150 tys. nie rozsadzi budżetu  gminy Kostomłoty w 2025 

roku. To jest nieuczciwe stawianie sprawy. 

Radny Ryszard Pisarek – widzicie Państwo to jest Sekretarz Powiatu.  

 

W związku, burzliwą dyskusją i przekrzykiwaniem się Radnych, co uniemożliwiało 

wysłuchanie dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska zarządziła 

przerwę. 

Po 10 minutach Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska wznowiła obrady w 

punkcie 7. 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – była dość burzliwa przerwa. Wnoszę o wycofanie z sesji z dnia 

dzisiejszego uchwały w tej sprawie i proszę o konsultacje z sołtysami i przeniesienie to na 

sesję marcową. Wnoszę o wycofanie uchwały z sesji Rady Gminy.  

Radny Mariusz Żałobniak – próbowałem to zrobić, na komisjach jednak nie było zgody. Co 

się stało, że w trakcie sesji wycofujemy, skoro na komisjach, był zgłaszany problem, 

propozycja wycofajmy to, przedyskutujmy, wtedy nie można było, a teraz można. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – teraz wychodząc na przerwę, wysłuchując sołtysów, że zostali 

w tym wszystkim pominięci uznałam, że miał Pan rację. Dziękuje i proszę o wycofanie 

uchwały.  

Radny Marek Pomykała – proszę o niewycofywanie tej uchwały. Przed przerwą, Pani Wójt 

zasłania się środkami, które miały by być przeznaczone dla mieszkańców. Czy my nie mamy 

środków wolnych w budżecie?  

Wójt Gminy Janina Gawlik – faktycznie byłam za tym, żeby nie tworzyć funduszu. Ze 

względu na reakcję sołtysów wnoszę o wycofanie. Spotkamy się w marcu na sesji i będziemy 

podejmować decyzję. Budżet gminy Pan (K. Pomykała) zna, nie ma wolnych środków, jest 



zaplanowany kredyt. Jeżeli przeanalizujemy, że będziemy coś chcieli zrobić z napływu 

dodatkowych środków unijnych to i tak będziemy wspomagać się kredytem. Ze względu na 

emocje, niech sołtysi i każdy Radny się wypowie i na spokojnie podejmiemy decyzje. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska poddała wniosek Pani Wójt o wycofanie 

podjęcia uchwały z porządku obrad pod głosowanie za podniesieniem reki.  

Za – 7 Radnych 

Wniosek o wycofanie został odrzucony. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. 

Uchwała nie została podjęta.  

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2025 roku. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.02.2024 14:35 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 7 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 8 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Przeciw 27.02.2024 14:36 

2 Ryszard Pisarek Za 27.02.2024 14:35 

3 Leon Barylak Za 27.02.2024 14:36 

4 Edward Kulig Przeciw 27.02.2024 14:36 

5 Józef Osowski Przeciw 27.02.2024 14:35 

6 Barbara Konicka Za 27.02.2024 14:36 

7 Paweł Marchewka Przeciw 27.02.2024 14:35 

8 Marek Pomykała Przeciw 27.02.2024 14:36 

9 Aneta Sawicka Przeciw 27.02.2024 14:35 

10 Jan Szwedo Za 27.02.2024 14:36 

11 Agnieszka Śladowska Za 27.02.2024 14:35 

12 Marek Żądło Przeciw 27.02.2024 14:35 

13 Waldemar Sudoł Za 27.02.2024 14:37 

14 Marzena Kruźlak Za 27.02.2024 14:35 

15 Sebastian Pawlak Przeciw 27.02.2024 14:35 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 
Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusje i ją zamknęła, 

ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta w następujący sposób. 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.02.2024 14:38 



Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 1 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Mariusz Żałobniak Za 27.02.2024 14:38 

2 Ryszard Pisarek Za 27.02.2024 14:38 

3 Leon Barylak Za 27.02.2024 14:38 

4 Edward Kulig Za 27.02.2024 14:38 

5 Józef Osowski Wstrzymał się 27.02.2024 14:38 

6 Barbara Konicka Za 27.02.2024 14:38 

7 Paweł Marchewka Za 27.02.2024 14:38 

8 Marek Pomykała Za 27.02.2024 14:38 

9 Aneta Sawicka Za 27.02.2024 14:38 

10 Jan Szwedo Za 27.02.2024 14:38 

11 Agnieszka Śladowska Za 27.02.2024 14:38 

12 Marek Żądło Za 27.02.2024 14:38 

13 Waldemar Sudoł Za 27.02.2024 14:38 

14 Marzena Kruźlak Za 27.02.2024 14:38 

15 Sebastian Pawlak Za 27.02.2024 14:38 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady 

Gminy Kostomłoty na rok 2024. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusje i ja zamknęła, 

ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta w następujący sposób. 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji 

stałych Rady Gminy Kostomłoty na rok 2024. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.02.2024 14:39 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 27.02.2024 14:39 

2 Ryszard Pisarek Za 27.02.2024 14:39 

3 Leon Barylak Za 27.02.2024 14:39 

4 Edward Kulig Za 27.02.2024 14:39 

5 Józef Osowski Za 27.02.2024 14:39 

6 Barbara Konicka Za 27.02.2024 14:39 

7 Paweł Marchewka Za 27.02.2024 14:39 



8 Marek Pomykała Za 27.02.2024 14:39 

9 Aneta Sawicka Za 27.02.2024 14:39 

10 Jan Szwedo Za 27.02.2024 14:39 

11 Agnieszka Śladowska Za 27.02.2024 14:39 

12 Marek Żądło Za 27.02.2024 14:39 

13 Waldemar Sudoł Za 27.02.2024 14:39 

14 Marzena Kruźlak Za 27.02.2024 14:39 

15 Sebastian Pawlak Za 27.02.2024 14:39 

 

Ad.9.1. Podjęcie uchwały w sprawie "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kostomłoty na 2024 rok". 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusje i ja zamknęła, 

ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta w następujący sposób. 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie "Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kostomłoty na 

2024 rok". 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.02.2024 14:39 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 
Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 27.02.2024 14:40 

2 Ryszard Pisarek Za 27.02.2024 14:39 

3 Leon Barylak Za 27.02.2024 14:40 

4 Edward Kulig Za 27.02.2024 14:40 

5 Józef Osowski Za 27.02.2024 14:40 

6 Barbara Konicka Za 27.02.2024 14:40 

7 Paweł Marchewka Za 27.02.2024 14:39 

8 Marek Pomykała Za 27.02.2024 14:40 

9 Aneta Sawicka Za 27.02.2024 14:39 

10 Jan Szwedo Za 27.02.2024 14:39 

11 Agnieszka Śladowska Za 27.02.2024 14:39 

12 Marek Żądło Za 27.02.2024 14:40 

13 Waldemar Sudoł Za 27.02.2024 14:39 

14 Marzena Kruźlak Za 27.02.2024 14:39 

15 Sebastian Pawlak Za 27.02.2024 14:40 

 

Ad.10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Współpracy Gminy Kostomłoty 

z organizacjami pozarządowymi w roku 2023. 
Uwagi nie wpłynęły. 

 

 



Ad.11. Wnioski i oświadczenia.        
Radny Marek Żądło – zwracamy się z prośba o wykonanie pielęgnacji dwóch drzew, jesiona      

i klona na placu zabaw przy ulicy Wrocławskiej w miejscowości Kostomłoty, oraz usuniecie 

suchych gałęzi, ponieważ zagrażają one bezpieczeństwu osobom przebywającym na placu. 

Wnosimy również o wymianę zużytych znaków i odkrzaczenie oświetlenia ulicznego na           

ul. Słonecznej w Kostomłotach. 

Radny Jan Szwedo - w nawiązaniu do obwieszczenia z 09.02.2024 w sprawie wydania 

decyzji środowiskowych dla budowy elektrowni fotowoltaicznej mieszkańcy składają swój 

protest. 

Radny Józef Osowski – mam wniosek do Pani Wójt żeby zainteresowała się, w Lisowicach 

jest ulica Strumykowa i ta ulica nie jest w całości zrobiona. Wyjazd jest na drogę powiatową, 

droga gminna, która jest z osiedla, ona nie jest oznakowana.  Żeby zainteresować służby tą 

sprawą.  

Wójt Gminy Janina Gawlik – tam nie ma drogi publicznej, to jest droga prywatna. To jest 

wjazd na posesję. 

Radny Józef Osowski – tam jest 10 domów i to nie jest jednej osoby, to jest osiedlowa ulica. 

Myślę, że to jest sprawa gminna. 

 

Ad.12. Sprawy różne. 
Dyrektor GOK Dorota Strzelecka przekazała informacje, o uroczystościach z okazji Niedzieli 

Palmowej. Zaprosiła wszystkich do Kostomłot na 24 marca 2024 r. Poinformowała, że 

odbędzie się także jarmark i że można zgłaszać swoje stoiska. Szczegóły zostaną przekazane 

w najbliższym czasie. 

Radny Józef Osowski – co było powodem, że nie w Chmielowie, bo Pani Wójt zapowiadała, 

że w Chmielowie. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – świeżo siana trawa. 

Radny Marek Żądło- czy apelowała Pani do sąsiadów sklepów Dino i Stokrotka o 

posprzątanie swoich posesji? 

Wójt Gminy Janina Gawlik – pismo zostanie przygotowane i rozesłane do wszystkich 

jednostek, które znajdują się na terenie gminy o posprzątanie swoich posesji. Każdy 

odpowiada za swoją własność. Każdy ma obowiązek pozbierać śmieci i za nie płacić. Jeżeli 

zbieramy z obcych posesji, trzeba dogadać się z właścicielami, żeby za te śmieci zapłacił. 

 

Ad.13. Zakończenie obrad LXXI sesji Rady Gminy. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka 

Śladowska zamknęła obrady LXXI sesji Rady Gminy Kostomłoty.  

 

Protokołowała: Magdalena Galant 


